
 
 
 

 

 

 
UGLEGÅRDSSKOLEN

Emne Skolebestyrelsen 
Mødedato 15. januar 2025 
Tidspunkt 17.30 til mad – 18.00 til møde 
Mødested Mødelokalet på kontoret 
Deltagere Camilla Skriver, Eva Rosenbæk-Svane, Henrik Martin Petersen, Jon 

Østergaard Eilenberg, Line Raae Lund, Mads Grotenberg, Susanne 
Østerskov Harms 
Jonas Rasmussen, Peter Goth,  
Kristine Barsøe Lauritsen, Janni Hesselberg, Jimmy Mortensen, 
Margrethe og Augusta og Ella fra elevrådet 

Fraværende Elevrådet og Kristine og Susanne   
  

Referent Dorte Zangenberg 

REFERAT 
 

15012025-01 
Godkendelse af referat og dagsorden 
Ordstyrer: Eva 

15012025-02 
Information fra forperson og skoleleder 
Der er sendt høringssvar fra bestyrelsen i går d. 14.01.25. Høringssvaret lægger sig op af det MED-
udvalget har sendt afsted i mandags. Begge høringssvar lyder på, at det et uhensigtsmæssigt at der tages 
penge fra X og gives til J. Det forringer et tilbud, vi er meget stolte af. Vi ønsker man finder midler til 
tanken om at øge ressourcerne til J.  
Vi har ansat 2 nye lærere til indskolingen. Vi har været meget tilfredse igen med ansøgerfeltet. Det er 
rigtigt rart, at vi har noget at vælge imellem. Folk sætter pris på vores værdisæt og den tillidsbaserede 
ledelse, vi udøver her på stedet. 
Vi har 2 afdelingsledere der har fået nyt job. Kristine på Fløng skole og Mette på Lergravsparken skole på 
Amager. Vi takker mange gange for samarbejdet. 
Vi vil gerne have en fra bestyrelsen med i ansættelsesudvalget af de 2 nye. 

15012025-03 
Spørgsmål til referat/dagsorden fra FU 
Der er næste skolerådsmøde d. 060325. På dagsordenen er det nye kvalitetsprogram for folkeskolen og 
børn- og unge politikken. Vi skal præsentere, hvad der fungerer og hvor vi lykkes, hvad skal der til når det 
vi gør virker, med ben ind i det nye kvalitetsprogram og den nye tildelingsmodel. Mads, Eva og elevrådet 
tager afsted. 
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Evt. kan eleverne præsentere Skolestyrken.  
Der er også punktet omkring antal af børnehaveklasser. Skal vi til 25/26 ende med 5 eller 6 klasser. Man 
må være op til 28 i klasserne efter indskrivning. Man kan køre året færdigt med også et par elever mere, 
men så skal der deles. Pt. hedder det 6 i hver klasse. 
Punktet skal på i feb. 

15012025-04 
Høringssvar SFO, tildelingsmodel 
Ser sendt afsted og vi afventer bekræftelse på modtagelse. 

15012025-05 
Digital dannelse fra december mødet, Udvalget er i gang med at formulere princip. 
Udvalget (Jon, Line og Susanne) fremlægger, vi har fået de sidste svar fra lærerne. 
Skal på mødet igen i marts. 
Husk vi også har en skærmpolitik for SFO 1 og 2 for brug af skærm. 

15012025-06 
Ny lov og Solrøds løsninger 
Fast punkt fremover. Folkeskolens nye kvalitetsprogram. Der vil løbende være punkter på 
bestyrelsesmøder med ting der bliver løst på tværs i kommunen. Der har nu været møde om Junior 
Mesterlære. KL har rammesat. 8-9 klasse har ret til at komme i praktik 1 -2 dage om ugen. DA og MAT er 
krav. F/K, ENG ønskes. Det giver nogle skemabindinger, der er super svære for resten af skolen. Det var 
egentligt tænkt ind i ungdomsskoleregi, men der er ikke elever nok til en særlig klasse på den skole. Så 
muligheden skal rummes i alle klasser på alle skoler. Vi tænker, at vi udbyder 1 dag om ugen og så skal DA 
og MAT være på 4 dage. Så en dag til Junior Mesterlære. Det kan være forskellige dage for hver klasse, 
hvor man er af sted. En enkelt lektion kan skubbes til noget forløb, men ikke mere end det. 
Man kan ønske det med ret kort varsel. 

15012025-07 
Inspiration fra Brønshøj 
Så meget tid som muligt, hvor man har så mange hænder som muligt. Man kigger på en kort skoledag og 
så samler man alle lektioner, der ikke er fag faglige, og så er det lektioner der kan skabe 2 ansatte i alle 
klasser. Der er mange fordele, da visiterede timer allerede er dækket i klassen. Det er i Brønshøj en anden 
arbejdstidsaftale end den vi har. Men muligheden er værd at kigge på. Det har kompliceret sagen lidt, at 
modellen for specialområdet er udsat. Den var tænkt ind i det samlede billede. Hvis MED tænker Brønshøj 
interessant, vil vi starte småt op allerede start aug. Jonas deler materiale med bestyrelsen. 

15012025-08 
Budget indeværende år. 
Budgettet lukker i morgen. Så vi er endt med et resultat der er rigtigt flot både for SFO og på skolen.  
Ramme budget 2025 – godkendes af bestyrelsen. 

15012025-09 
Timefordeling version 0,8 
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Vi går ind i 25/26 med den model, ministeriet har fremlagt. Vi er nødt til at stoppe vores tilbud om tidlig 
sprogstart. Tysk/fransk flyttes nu til 6. klasse. Vi kører dog selvfølgelig færdig med dem, der er startet op. 
Det er for mange timer, der skal veksles. 
Vi skal jf. kommunal beslutning tilbyde svømning. Det vil vi gøre i 4. klasse. 
Bestyrelsen ønsker fortsat klassens tid prioriteret. 

15012025-10 
Bestyrelsens særlige indsatspulje, hvad vil I bruge pengene på? 
20.000 skal de øremærkes noget særligt. Der er et lille underudvalg der kigger på et evt. møde til foråret. 
Emil Ludvigsen. Vi havde ham for 1½ år siden. Men mange har ikke hørt ham. Han snakker om digitale 
sociale fællesskaber, gaming, drillerier mv.   
Skal på mødet igen til marts. 
Vi er snakket om skolepatrulje og noget materiale til det formål. Slikkepinde mv. 
Vi støtter også lygter og materiale til elevrådet når de har deres årlige trafikdag. 

15012025-11 
Princip for sammenlægning og deling af klasser 
Læs nuværende her Skolebestyrelsen/principper 
Skal på igen til mødet i februar. 

15012025-12 
Evt. 
Vi sender et nyt fra bestyrelsen med de 2 høringssvar til tildelingsmodelen ud snarest. 
 
 
 
 

https://uglegaardsskolen.aula.dk/skolebestyrelsen/principper
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